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Doel van vandaag 

Overlopen wat reeds goed gaat, wat je zeker wenst te behouden en waar er eventueel verbeteringen 
kunnen aangebracht worden.  

 

Agendapunten 

- Stefanie bevraagt aan de deelnemers of de koffie op de afdeling hen kan smaken. De bewoners 
geven aan de koffie lekker te vinden. Anderen drinken liever thee en vinden het goed dat er altijd 
keuze is tussen gewone en rozenbottel thee.  

- De werken aan de nieuwe cafetaria zijn reeds van start gegaan. De bewoners vragen wat de huidige 
cafetaria in de toekomst zal worden. Stefanie vertelt hen dat dit nog verder bekeken zal worden in 
de toekomst, maar dat het de bedoeling is dat de medewerkers langs daar binnenkomen en dat 
het dan misschien wel een kleedkamer voor de medewerkers kan worden, zodat er geen auto’s 
meer over het domein moeten komen. 

- Stefanie geeft de bewoners uitleg over het kerstfeest. Elke bewoner mag 2 familieleden meebrengen 
en er wordt een kerstmenu geserveerd voor alle aanwezigen. Dany Van Acker zal zorgen voor een  
muzikale noot. Het kerstfeest zal dit jaar doorgaan op maandag 16/12/24 om 11u30 in de cafetaria. 
Er zal in de loop van de maand november aan iedereen een inschrijvingsblad gegeven worden. 

 
Overlopen vragen van de voorbije gebruikersraad 

- Vorige keer kwam er als idee om nog eens een grote wandeling te organiseren. Deze wandeling is 
ondertussen eind augustus doorgegaan. We hadden gelukkig een mooie zomerdag en konden 
afsluiten met een lekker ijsje. 

- Er werd vorige keer ook gevraagd of er nog een keertje dieren langs konden komen. Ondertussen 
zijn de honden van Hilde en Nele zijn op bezoek geweest, alsook de knuffeldieren. De bewoners 
geven aan dat ze hier enorm van genieten. 

 
Nieuwe ideeën 

- Er wordt voorgesteld om eens op bezoek te gaan in de keuken en de wasserij. De bewoners zijn 
benieuwd hoe alles daar in zijn werk gaat. Stefanie zal dit verder plannen met de verantwoordelijken.  

- We hebben dit jaar hard gewerkt en goed geoogst in de serre. Een bewoner geeft aan dat ze hier 
erg van geniet en dat ze dit volgend jaar graag terug wil doen. We moeten er wel aan denken om 
volgend jaar de rabarber sneller te oogsten, nu hadden we hier te lang mee gewacht.  

- Er wordt voorgesteld om namen te voorzien bij de foto’s van de medewerkers. De bewoners vinden 
dit een leuk idee, zo kunnen we beter alle namen onthouden. Het zou ook fijn zijn moest er iets 
voorzien worden van naamkaartjes, liefst in een groot lettertype. 



 

- Een bewoner stelt voor om nog een keertje naar het Mariapark te gaan in Oostmalle. Stefanie bekijkt 
samen met Hilde wanneer dit nog eens gepland kan worden.  

- Er wordt gezegd dat aan het ziekenhuis in Malle tijdens de kerstvakantie een kerstcafé open gaat. 
Het is daar altijd gezellig en er zijn pannenkoeken te verkrijgen. Stefanie bekijkt dit verder.  

- Een bewoner geeft aan dat ze graag nog een keertje spek met eieren gaat eten in Castelré. Stefanie 
gaat kijken om dit nog een keertje in te plannen. 

- Een bewoner vraagt zich af of dit jaar weer een lichtjeswandeling wordt georganiseerd. Stefanie 
vertelt dat dit zal doorgaan op vrijdag 13 december. 

 
Komende activiteiten 

- Volgende week woensdag wordt Jetje 100 jaar en vieren we samen feest!  

- Volgende week donderdag verjaardagsontbijt. 

 
Enkele vragen voor de keuken 

- De bewoners zouden graag meer pasta op het menu willen, zoals spaghetti bolognaise. 

- Een bewoner zou graag een keer meer mosselen eten. 

- Een bewoner geeft aan dat ze graag meer zout zou hebben op haar eten. Stefanie stelt voor om 
een zoutvaatje op haar kamer te zetten. 

- Een bewoner zou graag nog eens havermoutpap als dessert eten. 

- Een bewoner zou graag een keer meer smulpap op het menu willen. 


